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Na ostatniej sesji Rady Miasta M?awa 25 czerwca br. odby?a si? debata nad raportem o stanie miasta za
2018 r. Radni przyj?li dokument z aprobat? i wielokrotnie podkre?lali dynamiczny rozwój M?awy.

O?wiata, sprawy spo?eczne i mieszkaniowe
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W trakcie dyskusji nad tre?ci? raportu cz?onkowie Rady Miasta wskazywali na intensywny rozwój M?awy
. Jako pierwsza g?os zabra?a radna Zofia Kazimierska, która zwróci?a uwag? na spadek liczby osób
bezrobotnych – w 2018r. na terenie miasta zarejestrowane by?y 933 osoby, co w porównaniu do roku
2013 jest spadkiem o 58 proc. Radna wypunktowa?a równie? dobre zarz?dzanie ?wietlicami,
prowadzonymi w placówkach o?wiatowych, podkre?laj?c ich du?e znaczenie dla integracji dzieci i
m?odzie?y, a tak?e ró?norodno?? form aktywizacji seniorów.

Filip Kowalczyk wskaza? na dzia?ania podejmowane przez miasto na p?aszczy?nie gospodarki
mieszkaniowej. Akcentowa? istotny aspekt powstawania mieszka? czynszowych. - Znam wielu
mieszka?ców w ró?nym wieku, którzy nie maj? zdolno?ci kredytowej, aby wykupi? mieszkanie na
w?asno??. Dla nich mieszkanie czynszowe jest bardzo dobrym rozwi?zaniem  – mówi? podczas sesji.
Przypomnia? tak?e, ?e w 2018 roku wybudowany zosta?  budynek socjalny przy ul. Komunalnej i
sukcesywnie powstaj? prywatne inwestycje mieszkaniowe.

Radna Beata Gadomska poruszy?a kwesti? edukacji, wskazuj?c na dobry stan prowadzonych przez
miasto placówek o?wiatowych: obecno?? boisk, sal gimnastycznych przy ka?dej szkole oraz
wyposa?enia placówek w potrzebne ?rodki i pomocedydaktyczne.

Kanalizacja sanitarna, ochrona ?rodowiska, rewitalizacja

Z kolei radny Marian Wilamowski zwróci? uwag? uczestników sesji na aspekt kanalizacji sanitarnej. -
Po?o?enie przez miasto blisko 20 km kanalizacji sanitarnej i pod??czenie wielu gospodarstw domowych
do sieci kanalizacyjnej znacznie poprawi?o komfort ?ycia mieszka?ców naszego miasta, którzy z tego
projektu skorzystali. Cieszy mnie równie?, ?e rozpocz?li?my dzia?ania zmierzaj?ce do tego, aby Zatorze
zosta?o w??czone w proces budowy przy??czy. Zwracam na to uwag?, poniewa? znam problem osób,
maj?cych przydomowe zbiorniki. Koszt prowadzenia takiego zbiornika jest nieporównywalnie wi?kszy ni?
koszt, jaki ponosz? mieszka?cy korzystaj?cy z przy??cza. Wiemy, ?e planowane s? kolejne prace
zwi?zane z kanalizacj?, budowa kolejnych kilometrów sieci – ta sprawa jest bardzo wa?na i
zdecydowanie sprzyja poprawie warunków ?ycia – powiedzia? radny Marian Wilamowski.

Radny Micha? Nowakowski poruszy? aspekt ekologiczny rozwoju miasta. Zauwa?y?, ?e miasto podj??o
wiele dzia?a? w??czaj?cych si? w plan gospodarki niskoemisyjnej, m.in. ju? trzeci rok przyznajemy
dotacje na wymian? pieców w?glowych na te, ogrzewane paliwem gazowym, co przyczynia si? do
poprawy jako?ci miejskiego powietrza. Radny podkre?li?, ?e w ochron? ?rodowiska wpisuje si? równie?
M?awska Komunikacja Miejska z której korzysta wiele osób, a która powoduje, ?e na drogach porusza
si? mniej pojazdów silnikowych, co równie? przyczynia si? do obni?enia emisji spalin. Wskaza? równie?
na budow? nowych ?cie?ek rowerowych, zach?caj?cych mieszka?ców do korzystania z tego rodzaju
komunikacji. Oprócz tego radny przypomnia? o licznych inwestycjach zrealizowanych w ubieg?ym roku,
takich, jak: rewitalizacja obszaru przy Handlowcu czy oddanie do u?ytku Pa?acu ?lubów oraz zwróci?
uwag? na analiz? porównawcz? miasta M?awa na tle innych miast a tym samym na widoczny wzrost
poprawy jako?ci warunków ?ycia mieszka?ców M?awy.

Raport o stanie miasta za 2018 r. szczegó?owo zosta? przedstawiony w formie prezentacji
multimedialnej na majowej sesji (23 maja br.), Radni zapoznali si? z dokumentem tak?e indywidualnie –
korzystaj?c z materia?u wyj?ciowego .
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